

# UOW College Hong Kong Admission Information

## 香港伍倫貢學院入學資訊

### Programme Choices 課程選擇

#### • Bachelor's Degree Programmes 學士課程

- **Japanese Studies** 日本研究
- **Maritime Services and Operations Management** 航運服務及營運管理
- **Aviation in Operations and Management** 航空營運及管理

NMTSS  
SSSDP  
SSSDP

#### • Associate Degree Programmes 副學士課程

- **Applied Chinese Studies** 應用中文
- **Bilingual Communication Studies (Japanese and Chinese)** 雙語傳意 (日語及中文)
- **Bilingual Communication Studies (Korean and Chinese)** 雙語傳意 (韓語及中文)
- **English for Professional Communication** 專業英語傳意
- **Accountancy** 會計學
- **Financial Services** 金融服務
- **General Management** 工商管理
- **Marketing** 市場學
- **Airport Operations and Aviation Logistics** 機場營運及航空物流
- **Aviation and Pilot Studies** 航空及飛行
- **Creative and Interactive Media Production** 媒體創作
- **Engineering** 工程學
- **Environment and Sustainable Development** 環境與永續發展
- **Information Systems Development** 資訊系統
- **Network and Systems Administration** 網絡及系統管理
- **Visual Design** 視覺設計
- **Applied Psychology** 應用心理學
- **Social Science** 社會科學



#### • Higher Diploma Programme 高級文憑課程

- **Social Work<sup>^</sup>** 社會工作<sup>^</sup>

#### • Diploma Programmes 文憑課程

- **Diploma in General Studies** 基礎教育文憑
- **Diploma of Applied Education** 應用教育文憑 (課程提供以下10個選修群組)
  - 日語及日本文化
  - 新世代警隊入職訓練
  - 政府文書實務
  - 虛擬主播
  - 無人機操作
  - 營養與健身
  - 應用心理學
  - 動物護理與輔助服務
  - 應用設計
  - 飛機工程及工程服務

**NMTSS** This programme is covered by the Non-mean-tested Subsidy Scheme for Self-financing Undergraduate Studies in Hong Kong (NMTSS).  
此課程已被納入「為修讀香港自資學士學位課程學生提供的免入息審查資助計劃」(NMTSS)。

**SSSDP** This programme is covered by the Study Subsidy Scheme for Designated Professions/Sectors (SSSDP). Applicants can apply for admission to the full-time bachelor's degree programmes under the SSSDP through the Joint University Programmes Admissions System (JUPAS).  
此課程已被納入「指定專業/界別課程資助計劃」(SSSDP)。申請人可以通過「大學聯合招生辦法」(聯招)申請入讀「指定專業/界別課程資助計劃」下的全日制學士學位課程。

 This programme or some of its courses are included in the list of reimbursable courses for Continuing Education Fund (CEF) purposes.  
此課程或其中部分科目已被列入為持續進修基金可獲發還款項的課程。

<sup>^</sup> Part-time study mode is also available. 另設兼讀課程。

# Entrance Requirements 入學要求

## Bachelor's Degrees 學士課程

### ● Year 1 Entry 一年級入學

HKDSE Subjects 香港中學文憑 考試科目	Chinese Language 中國語文	English Language 英國語文	Mathematics 數學	Citizenship and Social Development 公民與社會發展	Any 1 Elective 任何1科選修科目
Level Requirement 入學要求	<b>3</b>	<b>3</b>	<b>2</b>	<b>Attained 達標</b>	<b>2</b>

- Applicants with a previous HKDSE subject result of "Liberal Studies" (Level 2 or above) can be used as an alternative to the core subject requirement of "Citizenship and Social Development".
- Mathematics Extended Part M1 or M2 (Level 2), "Other Languages" subjects (Japanese (N3), Korean (Grade 3), French (A2), German (A2), Spanish (A2), Urdu (Grade E)), and Applied Learning subjects (Attained) are only accepted as an elective for programmes in a relevant disciplinary area.
- 申請人持有過往香港中學文憑考試科目「通識教育」第2級或以上的成績，可替代「公民與社會發展」。
- 數學延伸部分單元一或單元二(第二級)、其他語言科目(日語(N3)、韓語(第3級)、法語(A2)、德語(A2)、西班牙語(A2)、烏爾都語(E級))、以及應用學習科目(「達標」)的成績，僅適用於相關學科領域的課程。

## Associate Degrees/Higher Diploma 副學士/高級文憑課程

- Obtain Level 2 or above in five HKDSE subjects including Chinese Language and English Language.
- The following HKDSE subjects can be counted towards the minimum entrance requirements:
  - Mathematics Extended Part M1 or M2 (Level 2)
  - Citizenship and Social Development (Attained)
  - Applied Learning subjects (Attained)
  - "Other Languages" subjects: Japanese (N3), Korean (Grade 3), French (A2), German (A2), Spanish (A2), Urdu (Grade E)
- 香港中學文憑考試考獲五科達第二級或以上成績包括中國語文及英國語文。
- 以下的香港中學文憑考試科目可納入最低入學要求：
  - 數學延伸部分單元一或單元二(第二級)
  - 公民與社會發展(「達標」)
  - 應用學習科目(「達標」)
  - 其他語言科目：日語(N3)、韓語(第3級)、法語(A2)、德語(A2)、西班牙語(A2)、烏爾都語(E級)

## Diploma in General Studies 基礎教育文憑課程

- Achieved total score of at least five\* in five best subjects of the HKDSE.
- 於香港中學文憑考試最佳5科成績總分達5分\*

\* HKDSE Levels 1 to 5 are converted into scores 1 to 5 respectively; while "Attained" in "Citizenship and Social Development" is converted into a score of 2.

香港中學文憑試成績第1至5級分別等同1至5分，於「公民及社會發展」考獲「達標」等同2分。

## Diploma of Applied Education 應用教育文憑課程

- Secondary 6 school leavers or adults aged 21 or above.
- 完成中六或年滿21歲的人士。

# Tuition Fees 學費

Programme 課程	No. of Years 修讀年期	Annual Tuition Fee* (HK\$) 每年學費* (港幣)
<b>Bachelor's Degrees 學士學位</b>	<b>4 years full-time 四年全日制</b>	Year 1 & 2 (Average): <b>72,870</b> 第一年及第二年(平均): <b>72,870</b> Year 3 & 4 (Average): <b>79,110</b> 第三年及第四年(平均): <b>79,110</b>
<b>Bachelor's Degrees (SSSDP Programmes) 學士學位 (「指定專業/界別課程資助計劃」課程)</b>	<b>4 years full-time 四年全日制</b>	Year 1 & 2 (Average): <b>26,090<sup>#</sup></b> 第一年及第二年(平均): <b>26,090<sup>#</sup></b> Year 3 & 4 (Average): <b>32,330<sup>#</sup></b> 第三年及第四年(平均): <b>32,330<sup>#</sup></b>
<b>Associate Degrees 副學士</b>	<b>2 years full-time 兩年全日制</b>	Average: 平均: <b>63,000</b>
<b>Higher Diploma in Social Work 社會工作高級文憑</b>	<b>2 years full-time 兩年全日制</b>	Average: 平均: <b>93,175</b>
	<b>3 years part-time 三年兼讀制</b>	Average: 平均: <b>62,117</b>
<b>Diploma in General Studies 基礎教育文憑</b>	<b>1 year full-time 一年全日制</b>	<b>43,890</b>
<b>Diploma of Applied Education 應用教育文憑</b>	<b>1 year full-time 一年全日制</b>	<b>43,372</b>

\* Annual tuition fees may vary in accordance with the number of course credits taken and are subject to periodic review.  
每年需繳付的學費金額，視乎該學年所修讀的學分而定。學費或會按年調整。

# After deduction of the SSSDP subsidy.  
已扣減「指定專業/界別課程資助計劃」的資助金額。

## Application Methods 申請方法

**All programmes are open for online application:**

**所有課程均接受網上申請：**

**[www.uowchk.edu.hk/admission](http://www.uowchk.edu.hk/admission)**

Please enter the promo code **AHKCMS26** for waiving the application fee  
(valid until 31 March 2026).

請輸入**AHKCMS26**以豁免申請費用 (有效日期至2026年3月31日)。



**Except the below programmes 以下課程除外**

**i SSSDP Programmes (Year 1 entry)**

1. Bachelor of Aviation (Honours) in Operations and Management
2. Bachelor of Maritime Services and Operations Management (Honours)

**指定專業/界別課程資助計劃課程 (入讀一年級)**

1. 營運及管理(榮譽)航空學士
2. 航運服務及營運管理學士(榮譽)



You may modify your programme choices in the JUPAS system within your allocated time slot after the release of the HKDSE Examination results.

你可於香港中學文憑考試成績公佈後，在獲分配的個人時段內修改課程選擇。

**ii Diploma of Applied Education**

**應用教育文憑**

**[www.dae.edu.hk](http://www.dae.edu.hk)**



# Principal's Recommendation for Admission Scheme for AHKCMS Member Schools 2026-27

## 「香港中文中學聯會」會員學校 — 校長推薦入學計劃 2026-27

UOW College Hong Kong (UOWCHK) will continue to offer the Principal's Recommendation for Admission Scheme in the 2026-27 academic year, giving priority consideration for admission to students from member schools of the AHKCMS.

Under the Scheme, principals may nominate students who meet the admission requirements, as well as those who narrowly fall short but demonstrate merits worthy of special consideration, for admission to the College. Details of the Scheme will be provided to member schools in due course.

香港伍倫貢學院會繼續提供「校長推薦入學計劃」，優先考慮取錄「香港中文中學聯會」會員學校的學生於2026-27學年入讀。

在計劃下，校長可推薦符合入學要求的學生，或成績略低於入讀資格，但具備個人才能的學生。有關詳情將於稍後發放給各會員學校。

## UOWCHK Entrance Scholarships 「香港伍倫貢學院入學獎學金」

New students admitted to full-time sub-degree or undergraduate programmes with satisfactory 2026 HKDSE results will receive a HK\$10,000 Entrance Scholarship — no application is required.

For details, please visit:  
[www.uowchk.edu.hk/entrance-scholarships](http://www.uowchk.edu.hk/entrance-scholarships)

入讀全日制副學位或學士學位課程的新生，若在2026年香港中學文憑考試中取得滿意成績，將獲頒港幣10,000元入學獎學金，無需申請。

詳情請瀏覽：  
[www.uowchk.edu.hk/entrance-scholarships](http://www.uowchk.edu.hk/entrance-scholarships)



## Guaranteed Overseas Study Tour to UOW Campuses in Australia or Malaysia

### 保證海外遊學團到訪澳洲沃隆港大學\*或馬來西亞校園

To widen students' horizons, the College organizes overseas study tours for full-time undergraduate and sub-degree students having completed the first year of their studies to visit other campuses of the University of Wollongong (UOW) Global Network in Australia or Malaysia.

為擴闊學生視野，本學院將為完成首年學業的全日制本科及副學位學生，安排前往澳洲沃隆港大學或馬來西亞校園參與海外遊學團。

\* 澳洲伍倫貢大學已正式更名為「澳洲沃隆港大學」。為配合大學名稱變更，香港伍倫貢學院將依循相關程序，向香港有關當局提交申請，對本院的中文名稱作出相應調整。



UOW  
COLLEGE  
HONG KONG  
香港伍倫貢學院

Part of  
UNIVERSITY  
OF WOLLONGONG  
AUSTRALIA

2707 3111  
[uowchk.edu.hk](http://uowchk.edu.hk)  
[uowchk-main@uow.edu.au](mailto:uowchk-main@uow.edu.au)

